

SR120

Indoor Wireless Siren

室内无线警号

For the SR120 product page, [click here](#).

关于 SR120 更多的产品信息，请点击此处



We are introducing to the Paradox wireless product line the SR120.

我们很高兴向您介绍 Paradox 最新的无线警号产品 SR120。

It is the only wireless indoor siren on the market that incorporates a 2-color strobe light with different audio/visual sequences.

它是目前市场上唯一一款针对室内的无线报警器，带有双色的 LED 灯。组合出不同的声音/视觉组合的提示方案。

The SR120 complements the Paradox SR150 outdoor wireless siren when delivering indoor solutions.

SR120的出现，是 Paradox 除了 SR150室外无线警号外，针对室内安保解决方案的补充。

The Product

产品介绍

The SR120 wireless indoor siren integrates a piezo siren with white and red LED strobe lights.

SR120室内无线警号内含一个压电式的警号，同时拥有白色和红色的高亮度 LED 闪灯。

By triggering an audio-visual signal within the premises as an alarm is detected, this painfully loud wireless siren and flashing light acts as a deterrent preventing burglaries and intrusion events.

当有人通过防范区域，触发了无线探测器引起了报警时，会立马传输信号给无线警号，此时无线警号将立刻发出高分贝的声音和闪烁灯光提示，对盗窃和入侵的人员进行威慑和恐吓。

When a fire alarm is triggered, the SR120 reacts differently, with an intermittent sequence of three beeps with a matching red flash.

当火警防区产生报警时，SR120会产生不同的报警提示，会立即产生有规律的红色 LED 上火和蜂鸣器提示。

The different siren and light sequence between the burglar and fire alarms makes for easy audible and visual distinction.

防盗报警和火灾报警使用不同的报警声音提示和 LED 光提示组合，可以更加方便地对人的听觉和视觉进行区别提示。

Easy to install with a straightforward wall mount, the SR120 is beautifully designed to complement any indoor setting.

采用壁挂式的设计，易于安装。SR120 的外观朴素大方，可以配合任何室内装饰的环境。

Also, with this wireless indoor siren installers no longer have to find a suitable location near a panel from which wires can be passed and hidden.

同时，室内无线警笛安装不再需要找到一个靠近主机的地方进行安装，也免除需要隐藏连接线和电源线的麻烦。